
Verslag ouderbijeenkomsten oktober 2024 verdeeld over 7 vragen: 
 
1.Ouderhulp op school/klasniveau 
-  Ouders geven aan tijd vrij te willen maken om te helpen op school. De 
oudercommissie (OC) heeft dit opgepakt door ouderhulp voortaan te vragen via Parro. 
 
2. Op welke manier kun je als ouder helpen op school? Op welke momenten/bij 
welke activiteiten? 
- Hulp voor uitstapjes zal vanuit school of OC tijdig gecommuniceerd worden. 
-Samen met de OC wordt er een feestelijke afsluiting van het schooljaar georganiseerd 
en ook bij de start van het schooljaar zullen leerlingen en ouders feestelijk ontvangen 
worden. 
- De OC organiseert een ouderkerstborrel op donderdag 19 december (dezelfde avond 
dat de leerlingen op school zijn). Meer informatie wordt gedeeld via Parro. 
 
3.Wat zijn onderwerpen/thema’s om te bespreken bij ouderbijeenkomsten? 
-Er is behoefte om vaker ouderbijeenkomsten te organiseren waarbij steeds een thema 
centraal staat (denk hierbij aan kinder EHBO, bibliotheek). Om dit te kunnen realiseren 
gaat de school op zoek naar een brugfunctionaris die de uitvoering en organisatie voor 
zijn/haar rekening neemt. 
 
4.Op welke manier kunnen we ouderbetrokkenheid versterken op school? 
-Leerkrachten delen wekelijks updates van hun groep met de ouders via Parro. 
-Voor start- en rapportgesprekken wordt ook een avond opengesteld waarop ouders 
zich in kunnen schrijven. Alle leerkrachten doen dit op dezelfde avond. 
 
5.Wat is goed/fijn aan de school en moet dus blijven? 
-bevlogen team 
-je kunt makkelijk binnenlopen 
-fijne communicatie leerkracht 
-parro-app 
-ouderbijeenkomsten  
-open houding directeur 
-schoolfruit 
-rust in de school en de klassen 
-omgang met kinderen 
 
6. Wat kan er (nog) beter op school? 
-De school is momenteel bezig een voorstel te maken om te stoppen met themaweken 
maar deze lessen gedurende het schooljaar op te nemen in ons curriculum. Hierbij 
kijken we ook naar de lessen van de Lentekriebels en hoe we daar dit schooljaar mee 



om zullen gaan. Dit voorstel zal worden besproken in het MT en met een geleding van 
het team. We houden u als school op de hoogte van de stand van zaken. 
 
-Vooraf aan uitstapjes bespreken de leerkrachten in de groep wat er qua gedrag van de 
leerlingen verwacht wordt richting hulpouders maar ook bijvoorbeeld tijdens een 
voorstelling. 
 
-Samen met de gemeente wordt gekeken hoe we de situatie rondom de school veiliger 
kunnen maken wat betreft wegbrengen van kinderen en het oversteken. 
-Om meer spreiding te hebben bij het wegbrengen wordt overwogen om de voordeur bij 
de start van de schooldag ook open te stellen om naar binnen te gaan. 
 
-Het schoolplein is dit jaar goed bladvrij gemaakt en geveegd. Toch blijft het er met nat 
weer en vallende bladeren, modderig. Ook hierover is directie in gesprek met de 
gemeente om een en ander te kunnen aanpassen en verbeteren. De uitvoering van deze 
plannen vraagt echter wel tijd. We houden u hier van op de hoogte. 
 
-Ook blijven er met regelmaat gesprekken met ons schoonmaakbedrijf om ervoor te 
zorgen dat zij hun taken zo goed mogelijk (kunnen) uitvoeren. 
 
-Helaas krijgen we als school soms ook te maken met langduriger uitval of 
zwangerschapsverlof van leerkrachten. Met het huidige lerarentekort blijft het een 
enorme uitdaging  om voor consistentie van vervangers te zorgen. Het is belangrijk om 
te weten dat wij daar als school ons uiterste best doen om alles zo goed mogelijk te 
regelen voor de groepen. Groepen waarin langdurige vervanging van een leerkracht 
nodig is, worden op de hoogte gehouden door de teamleider en/of leerkracht. Ook 
begeleiden wij als teamleiders samen met onze kwaliteitscoördinatoren (KC) de 
vervangers. 
 
-De projectgroep Gedrag denkt momenteel na over hoe we de surveillance ouders 
kunnen betrekken bij onze schoolbrede routines op het gebied van gedrag en hoe zij 
zaken die in de pauze gebeuren, terug kunnen koppelen aan de leerkracht. Ook Janneke 
als aanspreekpunt voor de surveillance ouders speelt hier een rol in. Binnenkort 
ontvangen de surveillance ouders een uitnodiging om hierover bij elkaar te zitten. 
 
-Als een leerling zich ziek voelt of zich op een of andere manier bezeerd heeft op school, 
zal de leerkracht contact opnemen met ouders. 
 
7.Wat wilt u verder nog kwijt? 
-Het beleid rondom Te laat komen, loopt momenteel. U bent hier via Parro inmiddels 
van op de hoogte gebracht. 



-Als u als ouder meer inhoudelijke informatie wil over de school en daarover graag 
meedenkt, kunt u als toehoorder aansluiten bij vergaderingen van de MR of aangeven 
dat u graag deelneemt in de MR. Vanuit de MR zullen belangrijke zaken gedeeld worden 
via Parro. 
-De maandbrief wordt voortaan verspreid via Parro. 
 
Op 14 maart komt de klankbordgroep weer bijeen voor een tussenevaluatie. 
Via Parro wordt u op de hoogte gehouden wanneer er een volgende ouderbijeenkomst 
is. 
 
Mocht u vragen hebben naar aanleiding van bovenstaande, dan loop gerust bij één van 
ons binnen. 
 
Met vriendelijke groet namens Justin, Maureen, Saskia en Janneke  
 
 


